
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Ústí nad Labem, Vinařská 

1016/6 ze dne 15. 6.  2016 
 

Přítomni: 

předseda:   Mgr. Vladimíra Běhounková  
členové:      Mgr. Zita Kubíčková  
                     Mgr. Jan Kvapil 
                     Jan Hábl 

Nepřítomni: 

                     Jaroslav Pém 
                     Eva Žaludová 

Host:  

       Mgr. Květoslav Kolařík      

Program:   

1. Zpráva ředitele školy za rok 2015 / 2016 
- od září 2015 žádné větší opravy 
- zápis do 1. Tříd -  43 žáků (budou dvě první třídy) 
- spolupráce s médii 
- spolupráce se sportovními kluby – hokej, cheer leaders 
- lyžařský kurz, ozdravný pobyt, zimní pobyt na horách 
- plán investic – zvelebení vestibulu školy, malování tříd a chodby v 1. patře, malování 

kuchyně 
- hospitační zpráva 
- kontrolní činnost   
- kontrola KHS 
- úvaha o elektronické peněžence 

2. Diskuse 
- pan Kvapil měl připomínku (i za rodiče 3. A) k jednání ze strany vedení školy; požadoval , 

aby  vedení školy jednalo se zástupci rodičů jako s rovnými partnery a otevřeně, aby se 
důležité informace o jejich dětech k rodičům dostávaly včas (jednalo se o změnu tř, uč.) 

- pan ředitel s připomínkami pana Kvapila nesouhlasil 
3. Pan ředitel požádal pana Kvapila o spolupráci při vytvoření spolku, který by řídil hospodaření 

s fondem SRPŠ. Domluvili se na schůzce v první polovině srpna 2016. 
4. Poděkování panu Háblovi, který končí ve funkci z důvodu stěhování, práci ve Školské radě. 

Zároveň byly domluveny doplňující volby na září 2016. 
 
 
 
 
 

       Zapsala Mgr. Zita Kubíčková 
 
 



 
 
 


